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Abstract (en)
[origin: WO2015051955A1] The invention relates to a turbine blade (1) with a turbine blade airfoil (2) and a turbine blade base (3) for securing the
turbine blade (1) in a turbine shaft groove (4) of a turbine shaft (5), wherein the turbine blade base (3) comprises a retaining device (9) for retaining
securing means (10) for securing a flat covering element (11) arranged at the top of the turbine blade base (3). The retaining device (9) is arranged
on the outside of the turbine blade base (3).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Turbinenschaufel (1) mit einem Turbinenschaufelblatt (2) und mit einem Turbinenschaufelfuß (3) zum Befestigen der
Turbinenschaufel (1) in einer Turbinenwellennut (4) einer Turbinenwelle (5), bei welcher der Turbinenschaufelfuß (3) eine Halteeinrichtung (9) zum
Haltern von Sicherungsmitteln (10) zum Sichern eines kopfseitig an dem Turbinenschaufelfuß (3) angeordneten flächigen Abdeckelements (11)
umfasst, wobei die Halteeinrichtung (9) außerhalb des Turbinenschaufelfußes (3) an diesem Turbinenschaufelfuß (3) angeordnet ist.
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